
Möte med älgförvaltningsgruppen ÄFO 7 
den 6 mars 2019 
Plats Allas Hus i Borgunda 
 
 
1. Nya namn i gruppen 
- Nils Johan Ingvar Nilsson ordf. markägarrepr 
- Lars Erik Karlsson, skogsägarna 
- Claes Magnusson pensionär f d jägareförbundet 
- Stig Källman, riksjägarna- 
- Ulf Runmarker LRF 
- Johan Forsberg jägareförbundet 
 
2. Från Länsstyrelsen deltog 
- Johan Larsson enhetschef 
- Ingela Djers 
- David Bruhn 
 
3. Johan Forsberg redogör för tilldelning och utfall för hela Äsot inkl lic. områden 
 
- Tjur 104 % 
- Ko   76 % 
- Kalv    68 % 
-Tot       89 % 
 
Avvikelser på nästa alla jaktlag. Genomgående för lite kalv och låga slaktvikter. 
Vad kan detta bero på? 
 
4. David Bruhn redogjorde för myndighetes mål 
-   40 % tjur i vinterstam 
-   Reproduktionstal för hondjur 0,8 
-   Medelvikt 70 kg för kalv 
 
Varför når vi inte detta? 
- Vi skjuter bort de vuxna djuren för tidigt. Tunga kor producerar mer kalv. 
- Klimatets betydelse 
 
5. Ingela Djers 
-  Nytt kartsystem under året. Vänta och se! 
 
6. Claes Magnusson 
-  Förvaltningsmodeller 
-  Verktyg 
-  Spillningsinventering 
-  Målsättning, låg vinterstam, höga slaktvikter, produktiv älgstam 
 
7. Ulf Runmarker 
-  äbin(älgbetesinventeringen) 
   Hur mycket mat finns det i markerna? 
 
 
   



 
8. Stefan Persson Södra 
- Skog och vilt i balans 
- karftsamling tall( odla inte gran på tallmark) 
- Tall på tallmark, 7 av 10 plantor oskadade vid 5 m höjd 
-Viltstammar i balans gynnar alla 
 
 
 
not. En extra mailadress till styrelsen i ÄFO 
 
 
Herrljunga den 9 mars 2019 
 
 
Jan och J-O 
(av styrelsen utsedda representanter) 
 


